
Koupaliště 2015 

Slovo starosty 

Obecní úřad zahájil sezonu koupaliště nejdříve vyčištěním 

odpadního potrubí na žádost hasičů Újezda. OÚ vyhlásil brigádu 

na vyčištění koupaliště, které po zimě potřebovalo údržbu a bylo 

znečištěné. Přišlo jen několik občanů, hasičů a jen jeden chalupář. 

Jsou to ti kterým záleží na chodu obce a nechtěji jen kritizovat. 

Po úklidu dna koupaliště, vynešením nečistot nastoupila hasická 

technika která dno dočista umyla. Posekala se tráva a provedl se 

celkový úklid. Zahájilo se napouštění vody přes kabernetové filtry 

a koupaliště tím zahájilo letní provoz na vlastní nebezpečí. 

Koupací sezonu ještě podpořilo nebývalé teplo ke všeobecné 

spokojenosti koupajícich, kteří využívají koupaliště k osvěžení a 

radosti z koupání. 

OÚ v zastoupení starostou Jiřím Votavou děkuje všem občanům a 

chalupářům kteří se zůčastnili a přičinili k zprovoznění a  provozu 

koupaliště 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

Dno koupaliště po vyčištění a umytí 

 

 



 

 



Po několika týdnech bylo rozhodnuto vyprání filtrů pro napouštění vody do koupaliště 

hasickou technikou 

 

 



 

 



 

 



 

 

 


